
Notat fra arbeidsmøte i fylkesstyret 
 
Tilstede: Julianne Hauge, Torbjørn Larsen, Kim Thoresen, Anders Riise, Ragnhild Helseth, 
Jørund Enzenbach, Ingolf Dragset 
 
20.januar 12:30 - 13:30 på TEAMS 
 

 
• Kva var det mest nyttige du tek med deg frå styrekurset tidlegare i dag? 1 min 

individuelt. 
 
Formen på seminaret var bra. Satte lys på hele organisasjonen, og hvordan det jobbes 
politisk og strategisk. Felles fokus og hovedsaker. Kven skal vi nå? 
 
Fikk bedre oversikt over organisasjonen. Strategi er omforent. Må bare settes ut i live. 
 
Fin måte å oppsummere utvikling og historikk. Organisasjonen begynner å trekke i same 
retning. Vi må ikkje glemme medlemskommunene, og være lydhøre på hva som rører 
seg.  
 
Vi må avklare administrativ/politisk rolle. Kven gjør kva? 
 
Løfte blikket. Fant ny motivasjon. Konkrete saker å jobbe med, som vi må oversette til 
lokale tiltak. 

 

 
• SFO – Kulturskule (dette er en del av vårt utviklingsområde – fremtidens kulturskole) 

• Kva skal til for at vi skal ta dette samarbeidet i bruk? 
• Gode eksempel frå Møre og Romsdal, kan alle sjekke ut i sitt nærområde og 

dele i TEAMS?   Vi velger ut eksempel som vi deler til hovedstyret sitt møte 
8.feb, og også til bruk mot stortingsbenken. Ingolf oppretter dokument i 
TEAMS der alle legger inn gode eksempel. 

• Ingolf sender mail, og ber om tilbakemelding. 
 

 

 
• Mål for møte med Mørebenken: Ingolf ber om utsettelse til mars. 

• Få på plass søkbare midlar 80 mill, på neste statsbudsjett.  
• Kva skal vi bruke midlane til? Oppfølging av stortingsmelding i ein pressa 

kommuneøkonomi 
• Kvifor: Kulturskule for alle 
• SFO-samarbeid 
• Lokal sak? 
• Kulturellt innslag? 
• Gå inn i hvert partiprogram og utfordre. 

 
Sak på møtet vårt i februar.  

 

 
• Partiprogram: 

• Korleis kan vi jobbe med dette i Møre og Romsdal? 
• Fylkesårsmøtene er viktige arenaer. 
• Kontakt politikkere man kjenner. 



 

 
• Samhandling på tvers knytt til våre fokusområder 

• Vi må finne ut kvar vi står, så bringe det vidare å ha dialog med andre fylker 
som er knytt til lik fokusområde 

• Vi må lage en tiltaksplan og et årshjul (det står i vedtaket) 
 
Vi må snakke litt om hvilke møteplasser vi skal ha for ledere/lærer i 2022. 

 

 
• Korleis kan vi få til eit fysisk møte? 

3.-4. februar (Ingolf sjekker Fjordstuene i Molde) 
 
 
 
Ingolf Dragset 
Rådgiver 

 


